



## Protokoll

Styrelsemöte med Västergötlands Orienteringsförbund

**Tid:** 2024-08-26 18:00

**Plats:** Digitalt

### Närvaro:

Närvarande		Ej Närvarande	
Ordförande	Emma Kindbom		
Ledamöter	Johanna Hallqvist		
	Jimmy Andersson		
	Magnus Södervall		
	Anna-Karin Ryberg		
	Maria Kleijn		
	Therése Ivarsson (sen ankomst)		
Suppleant	Gustav Östensson		Elin Birkestad
Konsulent	Bertil Åkesson		
Kanslist	Nina Olsson		

### 1. **Mötets öppnande**

Mötet öppnades klockan 19:30 av ordförande Emma Kindbom.

### 2. **Fastställande av dagordning**

Dagordningen fastställdes.

### 3. **Val av protokolljusterare**

Magnus Södervall valdes till protokolljusterare.

### 4. **Föregående protokoll**

Beslutsloggen gick vi igenom. Föregående protokoll fastställdes och lades till handlingarna.

Avtalet med hockeyn är klart och kommer att skrivas under inom närtid.

### 5. **Ekonomi**

Nina rapporterar att ekonomin ser bra ut. Just nu ligger vi minus, men i takt med att faktureringen kommer ikapp så räknar vi med ett positivt resultat.



För nästa år behöver budget-mallarna göras om då vi nu börjat använda Visma. Nina visade ett förslag baserat på GOF:s mallar som vi tyckte såg bra ut.

**Beslut:** Använda GOF:S mall för 2025 års budget.

## 6. Ansvarsområden

Samtliga ansvarsområden från förra mötet gick vi igenom för att se hur arbetet har startats upp. Vi kan notera att arbetet startat upp bra inom flertalet områden:

- Utbildning – vi behöver välja en person men avvaktar att SOFT skickar ut vad förväntan är på rollen.
- Tävlingskommittén – vi skickar med frågan kring DM tävlingarna som minskat kraftigt i deltagande. Har DM har tappat i relevans? Kan också vara intressant att diskutera med SOFT som lägger tävlingskalendern och t.ex. just nu ligger DM mitt emellan SM helgerna.
- Ungdom – fin resa till Gotland senast, men vissa läger har haft svårt att fylla med deltagare och ledare. En generell diskussion kring hur vi kan få fler att åka med på våra läger och vi kommer fortsätta den med våra ungdomar.
- Kommunikation – Elin har tagit fram ett förslag på kommunikationsplan. Vi tar med den som input till vår styrelsehelg om två veckor.
- Tillväxt/Tävlingsdeltagande – en enkät har skapats av Emma och Bertil för att förstå till exempel är lördag eller söndag bäst för tävlingar och liknande frågor. Enkäten kommer läggas ut i sociala medier och även tas med till våra nästa DM tävlingar.

## 7. Styrelsehelg

Under lång-DM på söndagen kommer vi ha ett tält med information (Nina tar med tältet till Falköping). Vi kommer även dela ut överblivet matvete till de deltagare som svarar på vår enkät.

Priser för Västgöta-toppen kommer även i år från SM Sport kommer att delas ut i samband med lång-DM. Bertil har diskuterat att ha en Preo-kontroll som aktivitet och har möte på onsdag om det. Vi diskuterade även andra alternativ om detta inte blir av.

Vi träffas på lördagen i närheten av Falköping (Emma/Johanna kollar på plats) klockan 10:00 – 17:00 och går sedan ut och äter. Fokus kommer vara på verksamhetsplanen och kommunikationsplanen.

## 8. Övriga frågor

Emma har fått en fråga kring priser där frågeställningen är om vi inte kan börja dela ut bättre priser inom orienteringen på våra DM tävlingar.



# Västergötlands Orienteringsförbund

Nina berättar att Göteborg köper medaljer och att det kan vara ett alternativ. En viktig fråga är om VOF eller arrangerande klubb bör betala för den.

Vi beslutar att bordlägga frågan till ett senare möte och efter det svara på skrivelsen.

## 9. Kommande styrelsemöte

Nästa möte sker 2024-09-14 klockan 10:00-17:00 utanför Falköping/Skövde. Exakt plats kommer att kommuniceras av Emma.

## 10. Mötets avslutande

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet klockan 21:00

### Sekreterare

Jimmy Andersson

### Justerare

Magnus Södervall

### Ordförande

Emma Kindbom